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     Protokół Nr 243/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 7 lutego 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 10:40 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

2. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

3. Renata Wolniak- Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

4. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmiany do porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 15 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na złożenie wniosku  

o udzielenie pomocy finansowej na poprawę i modernizację infrastruktury sportowej  

w 2022r. oraz wskazanie propozycji zadania planowanego do realizacji w ramach ww. 

naboru. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem zmiany do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu styczniu 2022 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej jednego odcinka drogi powiatowej oraz 

podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

5. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o przejęcie zobowiązań gwarancji i rękojmi. 

6. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umów/porozumień z Gminami Powiatu Myśliborskiego 

w sprawie finansowania kosztów organizacji systemu współzawodnictwa sportowego  

dzieci i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w Powiecie 

Myśliborskim w 2022 roku. 

8. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie określenia wysokości 

dofinansowania w formie dotacji dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów ze szkół 

ponadpodstawowych. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na 

wykonywaniu w 2022 roku ekspertyz dendrologicznych – opinii dendrologicznych na 

potrzeby postępowań administracyjnych, prowadzonych w Wydziale Budownictwa  

i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

10. Wyrażenie zgody na podpisanie „Umów powierzenia danych osobowych w imieniu 

administratora” w związku z procesem przetwarzania danych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia.   

12. Zajęcie stanowiska przez Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wskazania dwóch 

miejsc garażowych dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

13. Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes Benz Vito  

o numerze rejestracyjnym ZMY60LK w trybie pisemnego przetargu publicznego. 

14. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 

2022 rok. 

15. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o udzielenie pomocy finansowej na poprawę  

i modernizację infrastruktury sportowej w 2022 r. oraz wskazanie propozycji zadania 

planowanego do realizacji w ramach ww. naboru. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu styczniu 2022 roku z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

(Sprawozdanie  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej jednego odcinka drogi powiatowej oraz podjęcie uchwały  

w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił i omówił projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej jednego odcinka drogi powiatowej o przebiegu od ronda na 

skrzyżowaniu ulicy Królewieckiej i ulicy Józefa Piłsudskiego do końca drogi stanowiącej 

przedłużenie ulicy Lipowej o długości 3km. 

Przedstawił procedurę podjęcia uchwały przez Radę Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej jednego odcinka drogi powiatowej oraz podjął 

uchwałę Nr 243/809/2022 z dnia 7 lutego 2022 roku w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy o przejęcie zobowiązań gwarancji i rękojmi. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że w pasie drogi powiatowej nr 2152Z km 

realizowane będzie zadanie inwestycyjne polegające na budowie sieci wodociągowej 

zasilającej nieruchomości zabudowane budynkami jednorodzinnymi. Inwestorem zadania jest 

firma JM Development s.c. z Barlinka. W związku z koniecznością umieszczenia 

infrastruktury wodociągowej w pasie drogowym nastąpi fizyczna ingerencja w pobocze drogi 

oraz zostanie wykonany przecisk pod nawierzchnią drogi (metodą bezwykopową).  

Warunkiem wyrażenia zgody na realizację zadania jest zobowiązanie Inwestora do 

przywrócenia pasa drogowego do stanu pierwotnego oraz zawarcie porozumienia – w formie 

trójstronnej umowy - z zarządcą drogi oraz wykonawcą drogi (Przedsiębiorstwo Drogowo-

Usługowe „DROMAX” ze Strzelec Krajeńskich) w sprawie przejęcia przez Inwestora 

zobowiązania z tytułu udzielonej przez Wykonawcę drogi rękojmi za wady i gwarancji 

jakości. Wykonawca drogi (Gwarant) ustalił z Inwestorem wartość zobowiązania 

finansowego w wysokości 30.000,00 zł netto, a odpowiedzialność Inwestora związana będzie 

wyłącznie ze zdarzeniami powstałymi w obrębie projektowanej sieci wodociągowej. Przejęcie 

zobowiązania przez Inwestora obowiązywać będzie do dnia 12.08.2026r. (tj. do dnia 

obowiązywania gwarancji udzielonej przez Wykonawcę drogi). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy zadanie obejmuje również sieć gazową? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że nie, dotyczy to jedynie sieci wodociągowej. Przekazał, że sieć gazowa 

będzie dotyczyć zjazdu wcześniejszego  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy w związku z prowadzoną inwestycją będzie pobrana opłata za zajęcie pasa 

drogowego? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że tak, sieć wodociągowa jako urządzenie obce jest wbudowane w pasie 

drogowym i z tego tytułu inwestor będzie zobowiązany do dożywotniego ponoszenia opłat za 

zajęcie pasa drogowego oraz w trakcie wykonywania prac drogowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Przekazał, że w dniach od 26.01.2022r. do 31.01.2022r. 

przeprowadzono postępowanie w zakresie wycinki 65 szt. drzew przydrożnych rosnących  

w ciągu dróg powiatowych na terenie Powiatu Myśliborskiego. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma -  Zakład Usługowo-Handlowy Agnieszka Aniśkiewicz z Myśliborza. 

W dniu 31.01.2022 r. ww. firma złożyła wniosek o możliwość zakupu drewna pochodzącego 

z przedmiotowej wycinki. Szacowana ilość drewna została ustalona w oparciu o tabelę 

miąższości drzew stojących i wynosi odpowiednio dla drewna twardego - 46,85 m
3
 

i drewna miękkiego  - 54,10 m
3
. 

Zgodnie z treścią § 8 ww. Regulaminu, sprzedaż drewna osobom fizycznym lub prawnym 

odbywa się na wniosek zainteresowanych złożony do Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  Cenę 

sprzedaży drewna miękkiego pozyskanego z wycinki drzew przy drogach powiatowych 

ustalono na kwotę 46,00 zł + 23% VAT za 1 m
3
, a drewna twardego na kwotę 70,00 zł + 23% 

VAT. 

Zwrócił uwagę, że wykonawca zobowiązuje się do odebrania wyciętego drzewa, zatem nie 

będzie konieczności jego składowania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy co najmniej o miesiąc. 

Zapytała, czy wycinka drzew została już rozpoczęta? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że wycinka zgodnie z umową już trwa, pozostaje przewiezienie drewna. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o zapotrzebowanie na drewno w związku z wcześniej złożonymi wnioskami? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Wyjaśnił, że realizacja wniosków odbywa się na bieżąco, wycięte drzewa były zawożone do 

osób, które wnioskowały o jego kupno. 

W tej sprawie mowa jest o drzewie, które w dużej ilości jest wycięte jednorazowo i wymaga 

składowania. Przekazał, że wyznaczono miejsce w Renicach. Odniósł się do kwestii kontroli 

nad składowanym drewnem. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat uaktualnienia zasad sprzedaży drewna. Zaproponowała odłożenie 

rozpatrzenia sprawy. Zwróciła uwagę, że dotyczy to dużej ilości drewna i korzystnym byłoby 

wykonanie licytacji, aby uzyskać większą cenę za sprzedaż.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poruszył kwestię składowania drewna i zabezpieczenia.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umów/porozumień z Gminami Powiatu Myśliborskiego  

w sprawie finansowania kosztów organizacji systemu współzawodnictwa sportowego  

dzieci i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim 

w 2022 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że porozumienia dotyczą przekazani przez 

gminy dotacji  na dofinansowanie organizacji systemu współzawodnictwa sportowego  dzieci 

i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w Powiecie Myśliborskim w 2022 

roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych porozumień. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie określenia wysokości 

dofinansowania w formie dotacji dla Powiatu Myśliborskiego z przeznaczeniem na 

dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów ze szkół ponadpodstawowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

 

 

 



6 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że porozumienie zostanie zawarte z Gminą 

Dębno w zakresie dofinansowania udziału w zawodach sportowych uczniów ze szkół 

ponadpodstawowych w kwocie 2 800,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na 

wykonywaniu w 2022 roku ekspertyz dendrologicznych – opinii dendrologicznych na 

potrzeby postępowań administracyjnych, prowadzonych w Wydziale Budownictwa  

i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że umowa dotyczy wykonania ekspertyz 

dendrologicznych w sprawach dotyczących wydawania zezwoleń na usunięcie drzew  

i krzewów. Wybrany wykonawca to Pracownia Przyrodnicza „Sosenka” ze Szczecina. 

Wartość umowy to kwota 4 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na stan drzew znajdujących się przy budynku na ul. Północnej 15, które 

zostały przycięta, jednak część z nich wymaga sprawdzenia z uwagi na ich zły stan. 

Zaproponowała, aby dokonać przeglądu przedmiotowego drzewostanu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie „Umów powierzenia danych osobowych w imieniu 

administratora” w związku z procesem przetwarzania danych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że celem zawarcia przedmiotowych umów jest 

uregulowanie zasad i relacji powierzenia oraz przetwarzania danych osobowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia.   

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia dla Pana Mariusza 

Zalewskiego – p.o. dyrektora w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach  do 

składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 243/810/2022 z dnia 7 lutego 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia.   

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zajęcie stanowiska przez Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wskazania dwóch 

miejsc garażowych dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Wyjaśnił, że Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu Pani 

Magdalena Zynda-Lis zwróciła się z prośbą o wskazanie dwóch miejsc garażowych,  

w których przechowywane mogłyby być dwa pojazdy służbowe. Pojazdy służbowe 

wykorzystywane są przez zespoły mobilne Regionalnego Centrum Kryzysowego, a w chwili 

obecnej parkowane są na otwartej przestrzeni, na terenie Domu Pomocy Społecznej  

w Myśliborzu. Prośba Pani Dyrektor PCPR w Myśliborzu podyktowana jest troską i dbałością 

o powierzone mienie. 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że obecnie wolne garaże pozostają w posiadaniu jednostek organizacyjnych 

Powiatu Myśliborskiego tj. Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu - garaż nr 2  

o powierzchni użytkowej 16,22m 
2
 oraz w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu - 

garaż nr 1 o powierzchni użytkowej 19,53m 
2
 ,oraz w Zespole Szkól im. Noblistów Polskich 

garaż nr 5 o powierzchni użytkowej 19,42 m
2
,w którym znajduje się biuro rzeczy 

znalezionych. 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udostępnienie garaży dla Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na sprzedaż samochodu osobowego marki Mercedes Benz Vito  

o numerze rejestracyjnym ZMY60LK w trybie pisemnego przetargu publicznego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że samochód osobowy Mercedes Benz 

Vito nr rejestracyjny ZMY60LK, rok produkcji 1998, użytkowany był przez Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego do przewozu pracowników i materiałów budowlanych.  

Z uwagi na zły stan techniczny: liczne odpryski i zarysowania powłoki lakierniczej nadwozia, 

pokorodowane nadkola, boczny pas, pokrywa silnika, tylna klapa, konieczność naprawy 

układu zasilania silnika, brak ważnych badań technicznych pojazdu - pojazd nie nadaje się do 

dalszej eksploatacji. Centrum Usług Wspólnych podjęło działania w celu przygotowania 

przedmiotowego pojazdu do sprzedaży. Wartość samochodu wyceniono na kwotę 1 800,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż przedmiotowego samochodu podejmując 

uchwałę Nr 243/811/2022 z dnia 7 lutego 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

samochodu osobowego marki Mercedes Benz  Vito o numerze rejestracyjnym ZMY60LK 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

(Wniosek załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 

28.01.2022r. o dokonanie zmian w planie wydatków polegających na zwiększeniu planu 

wydatków w rozdziale 85395 Starostwo Powiatowe § 2310 – Dotacja na działalność 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w związku ze zmianą kwoty na dofinansowanie kosztów 

rocznego pobytu jednego uczestnika w warsztacie terapii zajęciowej w 2022 roku.  

W dniu 26 stycznia 2022 roku Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu 

przekazało informację o konieczności dokonania korekty planu finansowego Warsztatów 

Terapii Zajęciowej na 2022 r. przekazanego przez Burmistrza Dębna.  Powyższa zmiana 

podyktowana jest wejściem w życie rozporządzenia Rady  Ministrów z dnia 30 grudnia 2021 

r. zmieniające rozporządzenie w sprawie algorytmu przekazywania środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych samorządom wojewódzkim i powiatowym. 

Koszty działalności warsztatu są finansowane ze środków samorządu powiatowego  

w wysokości co najmniej 10% tych kosztów. W związku z powyższym zachodzi konieczność 

zachowania zgodności pod względem procentowym finansowanych kosztów, co wiąże się  

z koniecznością przesunięcia ww. środków. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o udzielenie pomocy finansowej na poprawę  

i modernizację infrastruktury sportowej w 2022 r. oraz wskazanie propozycji zadania 

planowanego do realizacji w ramach ww. naboru. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Renata Wolniak - Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w związku z możliwością składania 

wniosków o udzielenie pomocy finansowej dla jednostek samorządu terytorialnego z obszaru 

województwa zachodniopomorskiego z przeznaczeniem na poprawę i modernizację 

infrastruktury sportowej w 2022 r. Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

zwraca się z prośbą o wskazanie propozycji zadania planowanego do realizacji w ramach w/w 

naboru. 

 

Jednostki organizacyjne Powiatu Myśliborskiego przedstawiły następujące propozycje zadań: 

1) Propozycja 1 przedstawiona przez ZS im. J. Słowackiego w Dębnie: 

Zakup budynku socjalnego, który zostanie zlokalizowany przy zespole boisk sportowych 

wybudowanych w ramach Programu „Moje boisko- Orlik 2012”, 

2) Propozycja 2 przedstawiona przez ZSiPO im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu: 

Wymiana budynku socjalnego i montaż siłowni zewnętrznej, które zostaną zlokalizowane 

przy zespole boisk sportowych wybudowanych w ramach Programu „Moje boisko- Orlik 

2012”, 

3) Propozycja 3 przedstawiona przez ZSiPO im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego „Morro”  

w Barlinku: 

 Doposażenie i wymiana sprzętu w siłowni wraz z remontem sanitariatów oraz szatni, 

 Doświetlenie sali gimnastycznej, 

 Wymiana „piłkochwytów” i poprawa oświetlenia na boisku wielofunkcyjnym typu 

ORLIK. 

4) Propozycja 4 przedstawiona przez ZS im. Noblistów Polskich w Myśliborzu: 

 remont i modernizacja siłowni szkolnej oraz podłogi w sali gimnastycznej, w tym 

m.in.: zabezpieczenie folią podłóg i okien, 

 szpachlowanie ścian i sufitów z materiałem, 

 gruntowanie z materiałem, 

 akrylowanie, 

 malowanie sufitów na biało z materiałem, 

 malowanie ścian na kolor z materiałem, 

 malowanie drzwi z materiałem, 

 wentylacja i montaż, 

 czyszczenie i polimeryzacja wykładziny PCV w siłowni, 

 czyszczenie i polimeryzacja wykładziny PCV w sali gimnastycznej, 

 zakup sprzętu do siłowni. 

Każda jst może złożyć jeden wniosek. Zadanie musi być realizowane w jednej lokalizacji. 

Pomoc finansowa może być wykorzystana wyłącznie na pokrycie wydatków majątkowych. 

Maksymalna wysokość udzielonej pomocy nie może przekroczyć 30.000,00 zł  

z zastrzeżeniem, że nie może być ona wyższa niż 50 % wartości zadania. Przyznana dotacja 

musi być wykorzystana w terminie do 31.12.2022 r. Wniosek o dofinansowanie zostanie 

złożony w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Zachodniopomorskiego. Termin naboru 

wniosków upływa w dniu 28.02.2022 r. 

Przekazała, że z uwagi na kwotę dofinansowania i fakt, iż wniosek może zostać złożony na 

jedną jednostkę proponuje się wybór propozycji Nr 1 przedstawionej przez ZS im.  

J. Słowackiego w Dębnie czyli zakup budynku socjalnego, który zostanie zlokalizowany przy 

zespole boisk sportowych wybudowanych w ramach Programu „Moje boisko- Orlik 2012”. 
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Zwróciła uwagę, że jednostka nie posiada  budynku szatni, zasadnym zatem jest złożenie 

wniosku na realizację przedmiotowego zadania. Poinformowała, że wykonano rozeznanie na 

zakup obiektu kontenerowego.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do realizacji przedmiotowego programu. Również wskazała na propozycję Nr 1 

przedstawionej przez ZS im. J. Słowackiego w Dębnie. Przedstawiła argumentację w tej 

sprawie. Zwróciła uwagę, że boiska Orlik są obiektami ogólnodostępnymi i miejsce socjalne 

jest niezbędne.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku o udzielenie pomocy finansowej na 

poprawę i modernizację infrastruktury sportowej w 2022 r. wskazując do 

realizacji  propozycję Nr 1 przedstawioną przez ZS im. J. Słowackiego w Dębnie: Zakup 

budynku socjalnego, który zostanie zlokalizowany przy zespole boisk sportowych 

wybudowanych w ramach Programu „Moje boisko- Orlik 2012”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o postępowanie przetargowe na zakup samochodów? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że Naczelnik Wydziału Dróg będzie wnioskował o zakup samochodu 

używanego, natomiast Centrum Usług Wspólnych podejmie jeszcze jedną próbę zakupu 

samochodu nowego. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniu wiejskim w m. Dyszno. Mieszkańcy zgłosili 

problem związany z połamanym drzewem z gatunku topola przy drodze powiatowej. 

Poprosiła o sprawdzenie tego przez Naczelnika Wydziału Dróg. 

Przekazała, że na drodze powiatowej pomiędzy m. Ostrowiec i m. Dyszno zgłoszono problem 

związany ze złą nawierzchnia drogi i licznymi ubytkami. Również poprosiła o sprawdzenie 

dojazdu przedmiotową drogą. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na problem ze stanem dróg przebiegających przez tereny leśne. Przekazał, że 

pojazdy przewożące drzewu powodują uszkodzenia nawierzchni.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy Nadleśnictwa pokrywają koszty użytkowania przedmiotowych dróg? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie tłumacząc to tym, iż transport drewna jest wykonywany przez firmy 

prywatne. 
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3. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat dotyczący pomieszczeń filii Wydziału Komunikacji w Dębnie. Przedstawił 

korespondencję z Burmistrzem Dębna w tej sprawie. Zwrócił uwagę na odbyte spotkanie  

i potwierdzoną deklarację Burmistrza o przekazaniu pomieszczeń po wydziale oświaty Gminy 

Dębno. Przekazał, że zwrócono się o harmonogram prac adaptacyjnych pomieszczeń. 

Przekazał, że z uzyskanej odpowiedzi wynika, że pomieszczenia zostaną przygotowane 

najpóźniej do dnia 30.06.2022 roku. Zaproponował, aby wystąpić z prośbą  

o przekazanie szczegółowej informacji na temat adaptacji przedmiotowych pomieszczeń, aby 

zgodnie ze złożoną deklaracją móc przygotować odpowiednie wyposażenie meblowe  

i sprzętowe niezbędne do funkcjonowania filii. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii dostosowania pomieszczeń na potrzeby filii Wydziału Komunikacji. 

Przedstawił informacje na temat uzgodnień z Burmistrzem Dębna w przedmiotowej sprawie. 

Zgodził się, że należy wystąpić do Burmistrza o przedstawienie harmonogramu prac 

związanych z dostosowaniem wyznaczonych pomieszczeń. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że należy wystąpić o projekt adaptacji pomieszczeń, aby móc zaplanować zakup 

mebli i wyposażenia filii oraz harmonogramu wykonywania prac budowlanych. 

 

4. Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Poinformowała o zwołanym wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Powiatu w dniu  

16 lutego 2022 roku o godz. 11:00, które odbędzie się w sposób zdalny za pośrednictwem 

programu do telekonferencji zoom us. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała o przygotowywaniu materiałów na przedmiotowe posiedzenie Komisji przez 

Wydział Edukacji i Rozwoju. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 17 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 11:35 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu:   …………………………… 


